
Protokoll Styrelsemöte Järavallsvägen samfällighetsförening 

 Tid: 26 april 2017 

Plats: Rose-Marie Widolf-Kron/88 

 Närvarande: Rose-Marie Widolf-Kron, ordförande 

                       Sven Gunnarsson, kassör 

                       Maud Carrander, sekreterare 

                       Jacob Grimsberg 

                       Anna Idorn 

                       Nils Kullendorff 

                       Anna-Carin Barnard, punkten Besiktning  

                

Ordförande förklarade mötet öppnat.  

Dagordningen godkändes. 

~ Besiktning av samfällighetens gemensamma ytor 

Torgen inventerades, häckarna i området kommer att klippas i höst, överflödig sand efter Kraftringens 

grävande behöver tas bort (se punkt nedan), noterades att det behövs större utrymme/fler 

parkeringsplatser (se punkt nedan). 

  

~ Kontroll betongfundament i garage 

Inväntar att fler medlemmar lämnar in den utskickade blanketten insydde att styrelsen ska få en 

helhetsbild. Rose-Marie kontaktar person för en första undersökning av fundamenten.  

  



~ Inköp av ogräsmedel 

Inventering visar att det finns både gas i brännaren som ogräsmedel i förrådet. 

  

~ Parkeringsrutor 

Anna har skickat mejl Gata/Park och inväntar nu svar. Det är stort behov av att utöka 

parkeringsutrymmet. 

  

~ Kraftringen 

De återkommer i höst för att återställa ytorna. 

  

~ Övriga frågor 

Syd Antenn Tele AB har inkommit med överlåtelse för underskrift av ordförande. 

  

Torgdagen 

Planering av ev sandlåda skrinlägges då intresset var litet. Ett torg ska sätta ut bänkar i syfte ordna 

samlingsplats för barn och vuxna. 

  

Kassör Sven har nu fått tillgång till samfällighetens bankkonto. 

  

Förrådet 

Inventering av förrådet planeras ske nästa torgdag 30/9. 

  

Ändring av mötesplats 



Nästa möte 31/5 blir hos Anna/73 

och mötet 23/8 hos Maud 

  

  

Rose- Marie Widoff-Kron               

Ordförande 

  

  

Maud Carrander 

Sekreterare 

  

  

 


